



# Herzlich willkommen



**Einladung**

# **Siemens Healthineers**

## **Experience Center**

## **Eschborn**

[siemens-healthineers.de/xpc-eschborn](http://siemens-healthineers.de/xpc-eschborn)

# Herzlich willkommen!

Wir freuen uns, Sie im „Siemens Healthineers Experience Center“ in Eschborn zu begrüßen.

Mit unserem Atellica-Portfolio schaffen wir die Voraussetzungen dafür, dass Sie sich auf Ihre klinischen und ökonomischen Ergebnisse fokussieren können.

Selbstverständlich stehen Ihnen unsere Expert\*innen auch bei anderen Themen und Interessengebieten mit Rat und Tat zur Seite.

Sprechen Sie den\*die für Sie zuständige\*n Siemens Healthcare-Außendienstmitarbeiter\*in an und vereinbaren Sie einen Besuch!

Wir freuen uns auf Sie und Ihr Team.



# Virtuelle Besuche und Führungen

Wir bieten in unserem Experience Center in Eschborn auch virtuelle Besuche und Führungen an. Mithilfe innovativer Medientechnik können Sie das Siemens Healthineers Diagnostik-Portfolio virtuell erleben und ohne Reiseaufwand einen umfassenden Überblick über unsere Produkte und Leistungen erhalten.

Während Ihres virtuellen Besuchs haben Sie die Möglichkeit, live mit unseren Expert\*innen vor Ort zu sprechen. So bleiben keine Fragen und kein Anliegen offen.

Sprechen Sie Ihre\*n Außendienstmitarbeiter\*in bei Interesse auf diese Möglichkeit an.

Wir freuen uns auf Ihren virtuellen Besuch!



# Ihr Weg zu uns

Siemens Healthineers AG  
Frankfurter Straße 110  
65760 Eschborn  
S-Bahn-Station „Eschborn Süd“



# Das erwartet Sie in Eschborn



<b>Laborautomation</b>	Aptio® Automation
<b>Klinisch-chemische Systeme</b>	Atellica® CH 930 Analysesystem
<b>Immunoassay-Systeme</b>	Atellica® IM 1600 Analysesystem Atellica® IM 1300 Analysesystem IMMULITE® 2000 XPi Analysesystem
<b>Integrierte Systeme</b>	Atellica® Solution Atellica® CI Analyzer
<b>Hämostase-Systeme</b>	CN-6000 System CS-2500 System
<b>Plasmaproteindiagnostik</b>	Atellica® NEPH 630 System
<b>Harn- und Sedimentanalyse</b>	CLINITEK Status®+ Analysesystem CLINITEK Advantus® Harnanalysesystem
<b>Point-of-Care-Diagnostik</b>	Atellica® VTLi Immunoassay-Analysesystem RAPIDPoint® 500e Analysesystem epoc® Blutanalysesystem Atellica® DCA Analysesystem
<b>Diagnostics IT</b>	Atellica® Process Manager Atellica® Inventory Manager Atellica® Data Manager POCcelerator™ Webshop (eCommerce)
<b>Services und Trainings</b>	Atellica Solution Service Innovationen  Smart Remote Services für die Labordiagnostik  teamplay Fleet  PEPconnect

Bei Siemens Healthineers leisten wir Pionierarbeit im Gesundheitswesen.  
Für jeden Menschen. Überall. Nachhaltig.

Als eines der führenden Medizintechnikunternehmen setzen wir uns ein für eine Welt, in der bahnbrechende Entwicklungen im Gesundheitswesen neue Möglichkeiten schaffen – mit den geringstmöglichen Auswirkungen auf unseren Planeten. Indem wir kontinuierlich Neuerungen auf den Markt bringen, unterstützen wir medizinisches Fachpersonal mit Innovationen für eine personalisierte Versorgung, Konzepte zur Steigerung von Qualität und Produktivität und bei der Neugestaltung der Gesundheitsversorgung.

Wir sind ein Team aus mehr als 71.000 hoch engagierten Healthineers in über 70 Ländern. Mit Leidenschaft verschieben wir die Grenzen des Möglichen im Gesundheitswesen, um das Leben von Menschen auf der ganzen Welt zu verbessern.

Aptio, Atellica, CLINITEK, epoc, POCCelerator, RAPIDPoint und alle damit verbundenen Produktbezeichnungen sind eingetragene Marken der Siemens Healthcare Diagnostics Inc. oder anderer Unternehmen der Siemens Healthineers Gruppe. Alle anderen Marken sind eingetragene Marken ihrer jeweiligen Inhaber.

Die in diesem Dokument aufgeführten Produkte sind eventuell nicht in allen Ländern kommerziell erhältlich. Die Produktverfügbarkeit kann von Land zu Land variieren und unterliegt den jeweiligen regulativen Anforderungen.

Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an den\*die für Sie zuständigen Siemens Healthineers-Mitarbeiter\*in oder besuchen Sie unsere Homepage [siemens-healthineers.de](http://siemens-healthineers.de)

---

**Siemens Healthineers Headquarters**  
Siemens Healthineers AG  
Siemensstr. 3  
91301 Forchheim, Deutschland  
Tel.: +49 9191 18-0  
[siemens-healthineers.com](http://siemens-healthineers.com)

**Lokaler Kontakt**  
Siemens Healthineers AG  
Frankfurter Str. 110  
65760 Eschborn, Deutschland  
Tel.: +49 6196 7713-1111  
[healthcare.siemens.de/laboratory-diagnostics](mailto:healthcare.siemens.de/laboratory-diagnostics)



**Invitation**

# **Siemens Healthineers Experience Center Eschborn**

[siemens-healthineers.com](http://siemens-healthineers.com)

**SIEMENS**  
**Healthineers**

# Welcome!

We look forward to welcoming you to our „Siemens Healthineers Experience Center“ in Eschborn.

With our Atellica portfolio, we empower you to focus on your clinical and economic outcomes. Of course, our experts are also available to provide you with advice and support on other topics and areas of interest.

Talk to your Siemens Healthcare sales representative to arrange a visit!

We look forward to meeting you and your team.



# Virtual visits and guided tours

In our Experience Center in Eschborn we also offer virtual visits and tours. Using innovative media technology, you can experience the Siemens Healthineers diagnostics portfolio virtually and get a comprehensive overview of our products and services without having to travel.

During your virtual visit, you can speak live with our experts on site. Literally, no questions or concerns remain unanswered. If you are interested, speak to your sales representative about this opportunity.

We look forward to your virtual visit!



# Directions

Siemens Healthineers AG  
Frankfurter Strasse 110  
65760 Eschborn, Germany

Public Transport Stop:  
"Eschborn Süd"



# What awaits you in Eschborn



<b>Laboratory Automation</b>	Aptio® Automation
<b>Clinical Chemistry Analyzers</b>	Atellica® CH 930 Analysis System
<b>Immunoassay Analyzers</b>	Atellica® IM 1600 Analysis System Atellica® IM 1300 Analysis System IMMULITE® 2000 XPi AnalyseSystem
<b>Integrated Analyzers</b>	Atellica® Solution Atellica® CI Analyzer
<b>Coagulation Analyzers</b>	CN-6000 System CS-2500 System
<b>Plasma Protein Systems</b>	Atellica® NEPH 630 System
<b>Urinalysis Systems</b>	CLINITEK Status®+ Analysis System CLINITEK Advantus® Urinalysis System
<b>Point of care</b>	Atellica® VTLi Immunoassay Analysis System RAPIDPoint® 500e Analysis System epoc® Blood Analysis System Atellica® DCA Analysis System
<b>Diagnostics IT</b>	Atellica® Process Manager Atellica® Inventory Manager Atellica® Data Manager POCcelerator™ Webshop (eCommerce)
<b>Services and Trainings</b>	Atellica Solution Service Innovationen Smart Remote Services for Lab Diagnostics teamplay Fleet PEPconnect

At Siemens Healthineers, we pioneer breakthroughs in healthcare. For everyone. Everywhere. Sustainably.

As a leader in medical technology, we want to advance a world in which breakthroughs in healthcare create new possibilities with a minimal impact on our planet. By consistently bringing innovations to the market, we enable healthcare professionals to innovate personalized care, achieve operational excellence, and transform the system of care.

We are a team of more than 71,000 Healthineers in over 70 countries passionately pushing the boundaries of what is possible in healthcare to help improve the lives of people around the world.

Aptio, Atellica, CLINITEK, epoc, POCcelerator, RAPIDPoint and all related product names are registered trademarks of Siemens Healthcare Diagnostics Inc. or other companies of the Siemens Healthineers Group. All other trademarks are registered trademarks of their respective owners.

The product/feature and/or service offerings mentioned herein are not commercially available in all countries and/or for all modalities. Their future availability cannot be guaranteed.

For further information, please contact the your Siemens Healthineers contact person or visit our homepage [siemens-healthineers.com](http://siemens-healthineers.com).

---

**Siemens Healthineers Headquarters**  
Siemens Healthineers AG  
Siemensstr. 3  
91301 Forchheim, Germany  
Phone +49 9191 18-0  
[siemens-healthineers.com](http://siemens-healthineers.com)

**Local Contact**  
Siemens Healthineers AG  
Frankfurter Str. 110  
65760 Eschborn, Germany  
Phone +49 6196 7713-1111  
[healthcare.siemens.de/laboratory-diagnostics](mailto:healthcare.siemens.de/laboratory-diagnostics)